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REFERAT FRA MØDE DEN 19. JUNI 2024 

 

DAGSORDEN  

1. Referat 

Referatet fra sidste møde er godkendt og indsendt til administrationen. 

Fremover er der en procedureændring. Møder skal oprettes og registreres i 

’Bestyrelsesweb’, ligesom referater lægges der. 

 

2. Budget 2024 

Med henblik på afholdelse af budgetmøde med Ungdomsbo holdes et 

ekstraordinært bestyrelsesmøde den 28. juni, hvor vi hver især har sat os 

bedre ind i budgettet og reglerne. 

 

3. Indkomne forslag/henvendelser  

Ninett har fået en anmodning fra en beboer om vaskeriet. Hun har reserveret 

vasketid om onsdagen fra 10-12, og oplever, at maskinerne ikke er tømt, når 

hendes hjemmehjælper kommer derover. Der er sat en seddel op med en 

reminder om at tømme maskinerne, når de er færdige. 

 

Vesterland har henvendt sig om at låne den 1. parkeringsplads igen i år. 

Beboerne anmodes om at parkere på en anden plads i perioden 4.– 8. 

september.  

 

4. Fællesarealer 

Græsarealerne bliver slået hver anden uge. I 2020 blev det besluttet, kun at 

klippe bræmmer rundt langs plænerne i vækstperioden. Det ser vi meget 

gerne overholdt (se vedhæftet fil). 

 

5. Orientering fra informationsmøde hos Ungdomsbo den 13. juni 

Vesla og Hans Carl orienterede fra mødet. Der ligger slides på hjemmesiden. 

 

6. Aktiv suppleant 

Vi ønsker, at vores suppleant får adgang til alt information – både fysisk og 

digitalt, herunder adgang til bestyrelses-web. 

 

7. Kontakt til beboerne 

Henvendelser til bestyrelsen skal fortrinsvis ske på mail 

bestyrelsen@afd27fano.dk 

Desuden skal der opsættes en boks ved vaskeriet til fysiske henvendelser. 

 

mailto:bestyrelsen@afd27fano.dk


8. Markvandring 

Vesla ringer og bestiller tid til den årlige markvandring. Efterfølgende fastlagt 

til den 26. juni kl. 13. 

 

9. Eventuelt 

Kommende opgaver: 

• Råderetskataloget gennemgås – især havedelen. 

• ’Prepping’ – har Ungdomsbo overvejelser i forbindelse med regeringens 

udmelding om kriseberedskab. 

• Bedre forhold i vaskerummet. 

• Pligter og rettigheder for afdelingens beboere. 

• Samarbejde med andre afdelingsbestyrelser. 

• Tidligere forslag om besparelser på renovationsudgifter. 

 

Næste møde: 

Næste ordinære bestyrelsesmøde er den 21. august – God sommer       

 

 

 

 

 

 

 

 

- Hilsen Pia i nr. 26B 

 

  



GRÆSSET SKAL SLÅS I 1 TRAKTORKLIPPER BANE I DE LYSEGRØNNE FELTER, PLÆNEN VED FESTSALEN SKAL SLÅES HELT, RESTEN SKAL STÅ HØJT INDTIL EFTERÅRET. 

AFTALE INDGÅET MED ADF.27 OG MICHAEL – JAN – BJARNE - 2020 

 


